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ZÁPIS  
ZE 17. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MRAČ 

konaného dne 28. 6. 2021 
 
Přítomni: František Zvolský, Pavel Škvor, Jiří Škramlík, Dana Jůzová, Eva Krčilová, František Fiala, Mgr. 
Jiří Frantl, Mgr. Andrea Krchová, Mgr. Pavlína Žáková Ph.D., Miloš Pilát, Jan Stegura 

Omluveni:  0 
Neomluveni: 0  
Hlasování: pro – proti – zdržel se 
 
Návrh programu 17. zasedání zastupitelstva obce 
1. Návrh na směnu pozemku parc.č. 2531/7 v katastrálním území Mrač 
2. Návrh na odkoupení pozemků parc. č. 1448/4 a 1448/5 v katastrálním území Mrač 

3. Informace o vydání vnitřní směrnice obce - zadávání veřejných zakázek 

4. Různé 

5. Závěr  
 

1. Zasedání zahájil starosta pan F. Zvolský. Přivítal přítomné členy zastupitelstva a sdělil, že zastupitelstvo 

je usnášeníschopné. Současně upozornil, že je pořizován audiozáznam pro potřeby zpracování zápisu 

ze zasedání. 

2. Starosta přednesl návrh programu 17. zasedání ZO a zeptal se, zda má někdo jiný návrh, nebo zda 
chce program doplnit.  
Starosta navrhl doplnění programu o následující body: 

3. Návrh na poskytnutí finanční podpory postižené obci na likvidaci škod po ničivém tornádu na Moravě  
4. Návrh na úpravu rozpočtu - poskytnutí finanční podpory 
5. Zpráva finančního výboru o provedené kontrole 
body programu 3, 4, 5 se tím přesouvají na body 6, 7, 8 
 
Nikdo další nenavrhl doplnění programu, proto starosta přistoupil k hlasování o doplněném programu. 

11 hlasů pro Návrh byl přijat. 
 

Nikdo další nenavrhl doplnění programu, a proto starosta přistoupil k hlasování o celém programu. 

11 hlasů pro 

Návrh byl přijat. Program 17. zasedání ZO byl schválen. 

 
 
1. NÁVRH NA SMĚNU POZEMKU PARC. Č. 2531/7 V KATASTRÁLNÍM ÚZEMÍ MRAČ 

Starosta vysvětlil, že záměr směny pozemku byl zveřejněn 15 dní před zasedáním zastupitelstva. Uvedené 
pozemky jsou umístěny podél silnice pod železničním viaduktem v Podmračí. Návrh geometrického plánu 
se týká záměru směny oddělené části pozemku z parc. č. 2531/4 ve vlastnictví obce za nově oddělený 
pozemek 1250/7. Návrh směny respektuje stávající umístění oplocení pozemku parc. č. 1250/1. 
Směňované pozemky nemají stejnou výměru. Z uvedeného důvodu je třeba, aby obec rozdíl ve výměře 
doplatila. Rozdíl činí 41 m2. Za odkoupení starosta dohodl cenu 100 Kč/m2. Výsledná cena za odkoupení 
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pozemku bude tedy 4100,- Kč. Náklady na geometrický plán a převod pozemků uhradí obec Mrač. Směna   
i odkoupení, které bude projednáno v dalším bodu programu, je navrženo z důvodu získání plochy 
do majetku obce pro průchod chodců v souběhu se silnicí mezi železničním viaduktem a mostem přes 
Benešovský potok. 
 
Starosta se zeptal, zda se chce ještě někdo vyjádřit, nikdo se nepřihlásil, proto přečetl návrh usnesení        
a přistoupil k hlasování. 

11 pro Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 1-17/2021  

Zastupitelstvo obce : 
- b e r e  n a  v ě d o m í  projednání návrhu a schvaluje směnu nově odděleného pozemku parc. č. 

2531/7 v katastrálním území Mrač o celkově výměře 30 m2, 
- s c h v a l u j e odkoupení rozdílu ve směňovaném pozemku parc. č. 1250/7, LV č. 601 o výměře 41 m2 

za cenu 4.100 Kč.  Náklady na geometrický plán a převod pozemků uhradí obec Mrač, 
- p o v ě ř u j e starostu k zajištění vyhotovení a podpisu směnné a kupní smlouvy a zajištění dalšího 

postupu vedoucího k převodu pozemku do vlastnictví obce Mrač. 

 

2. NÁVRH NA ODKOUPENÍ POZEMKŮ PARC. Č. 1448/4 A 1448/5 V KATASTRÁLNÍM ÚZEMÍ MRAČ 

Starosta sdělil, že uvedené pozemky jsou umístěny po obou stranách vjezdu ke kamenolomu. Rozsah 
odkoupení pozemků je zřejmý z geometrického plánu, na kterém je šrafováním vyznačeno i budoucí věcné 
břemeno, protože zde pozemek nelze dělit pod reálnou vodní plochou - mlýnským náhonem. Nově 
oddělené pozemky mají výměru: parc. č 1448/4 - 15m2 a parc. č 1448/5 - 20 m2. Za odkoupení starosta 
dohodl cenu 100 kč/m2 . Výsledná cena za odkoupení obou pozemků je ve výši 3500,- Kč. Náklady na 
geometrický plán, věcné břemeno a převod pozemků uhradí obec Mrač. 
 
Starosta se zeptal, zda se chce ještě někdo vyjádřit nebo vznést dotaz. Nikdo další se nepřihlásil, proto 
přečetl návrh usnesení a přistoupil k hlasování. 
 
11 pro  Návrh byl schválen. 

Usnesení č. 2-17/2021  

 
Zastupitelstvo obce: 
- s c h v a l u j e odkoupení pozemků parc. č. 1448/4 a 1448/5, LV č. 604 o celkové výměře 35 m2 za cenu 

3.500,- Kč. Náklady na geometrický plán a převod pozemků uhradí obec Mrač, 

- p o v ě ř u j e starostu k zajištění vyhotovení a podpisu smlouvy o věcném břemeni, kupní smlouvy 

a zajištění dalšího postupu vedoucího k zápisu věcného břemene a převodu pozemků do vlastnictví obce 

Mrač 

 

3. NÁVRH NA POSKYTNUTÍ FINANČNÍ PODPORY POSTIŽENÉ OBCI NA LIKVIDACI ŠKOD PO 

NIČIVÉM TORNÁDU NA MORAVĚ 

Starosta sdělil, že ve čtvrtek 24. června byly postiženy některé obce na jižní Moravě ničivým tornádem. 
V pátek 25. června jsme společně se Sborem dobrovolných hasičů vyhlásili sbírku na pomoc postiženým 
obcím. Navrhuji, abychom sbírku podpořili také z obecního rozpočtu částkou 75.000,- Kč. Vybrané finanční 
prostředky budou prostřednictvím smlouvy převedeny na účet postižené obce - konkrétně navrhuji obec 
Moravská Nová Ves, která byla poškozena nejvíce. 
  

Starosta se zeptal, zda se chce ještě někdo vyjádřit, nikdo se nepřihlásil, proto přečetl návrh usnesení         

a přistoupil k hlasování. 

11 pro. Návrh byl schválen. 
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Usnesení č. 3-17/2021  
 

Zastupitelstvo obce 
- s c h v a l u j e poskytnutí finanční podpory ve výši 75.000 Kč na likvidaci škod po ničivém tornádu obci 
Moravská Nová Ves. Finanční prostředky budou společně s dary od občanů převedeny přímo na účet 
uvedené obce, 
- p o v ě ř u j e  starostu obce k vyhotovení a podpisu smlouvy na poskytnutí finanční podpory. 

 

4. NÁVRH NA ÚPRAVU ROZPOČTU OBCE 

Starosta v souvislosti s projednáním předchozího bodu programu navrhl úpravu rozpočtu obce navýšením 
ve výdajové části o částku 75.000 Kč na poskytnutí finanční podpory. 

Starosta se zeptal, zda má někdo dotaz nebo se chce vyjádřit. Nikdo se nepřihlásil, proto přečetl návrh 

usnesení a přistoupil k hlasování. 

11 pro. Návrh byl schválen. 

 

Usnesení č. 4-17/2021  

Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu rozpočtu ve výdajové části ve výši 75 000,- Kč na finanční podporu 

obce postiženou ničivým tornádem. 

 

5. ZPRÁVA FINANČNÍHO VÝBORU O PROVEDENÉ KONTROLE 

Starosta předal slovo předsedkyni výboru D. Jůzové, která sdělila, že byla provedena kontrola přijatých       

a vydaných faktur za rok 2021, kontrola pokladních dokladů– příjmových a výdajových, také za rok 2021     

a fyzická kontrola finanční hotovosti v pokladně.  

Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit. 

Zastupitelka Žáková – jak bylo pokryto finanční kontrolou to období před lednem 2021 

Zastupitelka Jůzová – poslední kontrola byla provedena v září loňského roku, kontrola posledního čtvrtletí 

byla naplánována na březen 2021, ale z důvodu nouzového stavu nebyla provedena 

Zastupitelka Žáková – a proč se nezkontroloval i ten minulý rok, proč se nepokrylo celé to období, které 

nebylo pokryto 

Zastupitelka Jůzová – vzhledem k tomu, že je loňský rok již uzavřen a že prošel auditem bez závad, tak se 

do loňského roku již nevraceli. Pokud budou připomínky, mohou se vrátit do loňského roku a kontrolu 

dodělat. 

 

Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit. Nikdo se nepřihlásil. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu finančního výboru o provedené kontrole. 

 
6. INFORMACE O VYDÁNÍ VNITŘNÍ SMĚRNICE OBCE – ZADÁVÁNÍ VEŘEJNÝCH ZAKÁZEK 

Starosta informoval o vydání směrnice pro zadávání veřejných zakázek obce. Se směrnicí jsou zastupitelé 
seznámeni, byla také zveřejněna na elektronické úřední desce. 

Starosta se zeptal, zda má někdo dotazy. 

Zastupitelka Krchová – zda mi mohl starosta odůvodnit změnu té vnitřní směrnice a co se v ní mění  
Starosta – důvody změny reagují na situaci na trhu, jednak zvýšení cen a z důvodu problémů při 
výběrových řízeních na menší akce. Je posunutá částka u služeb a prací do 400 tis. Kč resp. 500 tis.Kč bez 
DPH a výběrového řízení. 
Zastupitelka Žáková – a před touto směrnicí měla obec nějakou vnitřní směrnici, která by toto upravovala 
Starosta – z roku 2010, ta neodpovídá skutečnosti  
Zastupitelka Žáková  - jaké byly limity  
Starosta – u stavebních prací 300.000 Kč včetně DPH a u služeb 200.000 Kč včetně DPH 
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Zastupitel Stegura – ta vnitřní směrnice je dobrovolná nebo je nějaké nařízení, že má mít obec směrnici      
a nemůže se řídit zákonem o zadávání veřejných zakázek 
Starosta – je to doporučení auditorem 
Zastupitel Stegura – a ty limity si může určit každá obec sama, jaké chce 

 

Starosta se zeptal, zda se chce někdo vyjádřit. Nikdo se nepřihlásil. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí vydání vnitřní směrnice obce č. 1/2021 „Pro zadávání veřejných 

zakázek“. 

 
 
7. RŮZNÉ 
Zastupitel M. Pilát – poděkoval všem složkám v obci – hasičům, Svazu žen, Mračosu, tělesně postiženým, 
kulturní komisi, že se podařilo za uplynulý půl rok udělat poměrně dost akcí, které lidé přivítali. Je rád, že 
tomu tak je a přeje si, aby to tak pokračovalo. A je úplně jedno kdo tu akci pořádá. Důležité je, že se něco 
děje. 
 

8. ZÁVĚR 

Starosta všem poděkoval za účast a v 19:48 hodin ukončil 17. zasedání zastupitelstva obce.  
Termín příštího zasedání zastupitelstva v letošním roce je naplánováno na 20. září 2021. 

 
 
 
                                                                                                      František Zvolský                                                                                  
                                                                                                         starosta obce                                                                                    
 
        
 
 

 

 

 


